

## **Air Cadets 75<sup>th</sup> Anniversary – Pin**

Comd Natl CJCR Sp Gp has approved the wear of the Air Cadets 75<sup>th</sup> Anniversary Pin on the Air cadet uniform for the period of 1 September 2015 to 31 December 2016 (dates inclusive). The pin shall be worn on the jacket left breast pocket flap, centered between the center of the flap and the edge closer to the center of the jacket. The pin shall be worn on the jacket only. See photos hereunder for a visual reference of the placement of the pin.

## **Épinglette du 75<sup>e</sup> anniversaire des cadets de l'Air**

Le cmdt Gp S Nat CRJC a autorisé le port de l'épinglette du 75<sup>e</sup> anniversaire des cadets de l'Air sur l'uniforme des cadets de l'Air pour la période du 1<sup>er</sup> septembre 2015 au 31 décembre 2016. L'épinglette doit être portée sur le rabat de la poche de poitrine gauche de la veste, centrée entre le centre du rabat et son côté le plus près du centre de la veste. L'épinglette sera portée sur la veste seulement. Voir photos ci-dessous pour une référence visuelle de l'emplacement de l'épinglette.

